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Szanowna Pani Prezydent,

zwracam się z interpelacją dotyczącą dostępności Automatycznych Defibrylatorów Zewnętrznych 
(AED) na terenie naszego miasta oraz możliwości ich instalacji w miejscach o wysokim natężeniu 
ruchu.

Zgodnie z informacjami dostępnymi w aplikacji „Ratownik”, w Gliwicach znajduje się około 80 
takich urządzeń. W związku z tym zwracam się z prośbą o udzielenie informacji:

1. Czy w naszym mieście obowiązują przepisy lub regulacje dotyczące lokalizacji i utrzymania 
AED w miejscach publicznych?
2. Jaka jest rzeczywista liczba dostępnych AED na terenie miasta i czy istnieje ich oficjalna 
ewidencja?
3. Czy miasto planuje rozszerzenie sieci AED w przestrzeni publicznej?
4. Czy istnieje możliwość zamontowania AED w kapsułach ratunkowych w miejscach o dużym 
natężeniu ruchu, takich jak starówka czy obiekty sportowe?

Zgodnie z wytycznymi Europejskiej Rady Resuscytacji (ERC), użycie AED w pierwszych minutach
od nagłego zatrzymania krążenia (NZK) może zwiększyć szanse na przeżycie poszkodowanego 
nawet o 70%. W związku z tym zwiększenie dostępności takich urządzeń w miejscach publicznych 
ma kluczowe znaczenie dla ratowania ludzkiego życia.

Będę wdzięczny za odniesienie się do powyższych kwestii oraz informację na temat ewentualnych 
planów dotyczących rozszerzenia dostępności AED w naszym mieście.

z poważaniem,
Olaf Pest


